
Zápis 

 

Z 7. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA VARNSDORF,  

KTERÉ SE KONALO DNE 21. 09. 2023 OD 15:00 HODIN NA LIDOVÉ ZAHRADĚ 

________________________________________________________________ 
Počet členů ZM:      21   

 

Přítomni:  19 Beránek Pavel, Čapek Marian, Fábryová Dana, Hrabák Václav, Jára Václav 

MUDr., Klimeš Tomáš, Kolár Pavel Mgr., Křivohlavá Jaroslava Ing., Křížová 

Ladislava Mgr. Bc., Lanková Lenka, Moravec Václav Ing., Musílek Martin 

PhDr., Nedvědová Renáta, Pifková Monika Ing., Sucharda Jiří, Šimek Jan, 

Šišulák Jan Mgr., Švarc Martin, Togner Jan Mgr.  

  

Omluveni: 2 Solloch Roland ThMgr., Šusta Josef  

 

Neomluveni:   

 

 

Zahájení 

Starosta Jan Šimek přivítal členy ZM a hosty na tomto zasedání ZM. Prohlásil, že zasedání 

bylo řádně vyhlášeno. Následně požádal zastupitele o elektronickou prezenci. Konstatoval, že 

je přítomno 19 z 21 členů ZM a je tedy usnášení schopné. Upozornil všechny přítomné, že ze 

zasedání je pořizován online video přenos včetně záznamu a požádal o dodržování zákona o 

ochraně osobních údajů a ztišení mobilních telefonů.  

 

Zápis z minulého zasedání ZM byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny žádné připomínky 

a je tedy právoplatným dokumentem. Zápis je k dispozici u zapisovatelky jednání ZM. 

 

Starosta navrhl, aby ZM jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání zvolilo: p. Beránka, 

PhDr. Musílka. 

Navržení souhlasí? Ano. 

O tomto nechal hlasovat: 19 pro. Návrh byl přijat. 

 

Dále navrhl, aby ZM zvolilo členy návrhové komise: Ing. Pifkovou, Mgr. Bc. Křížovou, 

Mgr. Tognera (předseda).  

Navržení souhlasí? Ano. 

O tomto nechal hlasovat: 19 pro. Návrh byl přijat.  

 

Jako zapisovatelku dnešního zasedání ZM určil pracovnici sekretariátu paní Šepsovou. 

 

Poté starosta předložil návrh programu:  

1. Převody majetku města 

1.01 Návrh na prodej p. p. č. 1096 a p. p. č. 1097 v k. ú. Varnsdorf 

1.02 Návrh na prodej p. p. č. 1136/2, p. p. č. 1137 a část p. p. č. 1136/1 vše v k. ú. Varnsdorf 

1.03 Návrh na prodej části p. p. č. 7706 v k. ú. Varnsdorf 

1.04 Návrh na prodej p. p. č. 958/1 a p. p. č. 962 vše v k. ú. Studánka u Rumburku 

1.05 Návrh na prodej p. p. č. 4820 v k. ú. Varnsdorf 

1.06 Návrh na nabytí části p. p. č. 5713/1, části p. p. č. 5715/1, části p. p. č. 5715/3 a části p. 

p. č. 5715/4 v k. ú. Varnsdorf 

1.07 Návrh na uzavření kupní smlouvy na nabytí p. p. č. 8258, p. p. č. 8259 a p. p. č. 8260 

v k. ú. Varnsdorf  
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1.08 Návrh na zrušení usnesení a návrh na nabytí p. p. č. 8193 se stavbou č. p. 1146, p. p. č. 

8188/8 a části p. p. č. 8188/1 vše v k. ú. Varnsdorf  

1.09 Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene služebnosti - 

VO ulice Husova a Západní, k. ú. Varnsdorf 

1.10 Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene služebnosti - 

Úprava VO křižovatky Mladoboleslavská a Žitavská včetně osvětlení přechodu pro chodce 

v ul. Národní, k. ú. Varnsdorf 

1.11 Návrh na uplatnění předkupního práva  

1.12 Schválení financování akce Revitalizace parku v ul. Západní/Barvířská a výstavba 

skateparkového hřiště ve Varnsdorfu 

1.13 Návrh na nabytí p. p. č. 6790 v k. ú. Varnsdorf 

2. Zprávy výborů ZM 

3. Různé   

3.01 Zpráva o činnosti společnosti Severočeská vodárenská společnost a. s. v roce 2022 

3.02 Zpráva o činnosti společnosti EKO servis Varnsdorf a. s. za rok 2022 

3.03 Zpráva o činnosti společnosti Technické služby města Varnsdorf s. r. o. za rok 2022 

3.04 Poskytnutí neinvestiční dotace na nadstandardní reprezentaci týmu varnsdorfských 

profesionálních hasičů  

3.05 Příprava zákona Povinné zálohování PET lahví a plechovek od nápojů 

3.06 Určení pověřeného strážníka Městské policie Varnsdorf  

4. Finanční záležitosti    

4.01 Rozbory hospodaření města Varnsdorf k 30.06.2023 

4.02 Žádost o individuální dotaci pro Základní školu Varnsdorf, Edisonova 2821, okres 

Děčín, příspěvková organizace, IČO: 70698180 

4.03 Rozpočtové opatření č. 9 na rok 2023 

5. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty obyvatel města  

6. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů ZM 

7. Zpráva o činnosti RM a o kontrole plnění usnesení ZM 

8. Závěr 

 

Má někdo z členů ZM námitky proti programu nebo návrhy na jeho změnu? Ne. 

 

O návrhu programu nechal starosta hlasovat: 19 pro. Program byl schválen.  

 

 

1. Převody majetku města 

 

Předkládá Ing. Jaroslav Beránek, vedoucí OSMI. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

1.01 Návrh na prodej p. p. č. 1096 a p. p. č. 1097 v k. ú. Varnsdorf 

Ing. Beránek doplnil, že byl na OSMI doručen dopis s tím, že se první žadatelé vzdávají ve 

prospěch dcery.  

 

Starosta proto navrhl hlasovat nejdříve o druhém hlasování.  

  

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 1096 – zahradu o výměře 1.082 m2 a p. p. č. 

1097 – trvalý travní porost o výměře 227 m2 vše v k. ú. Varnsdorf manželům O. Š. a M. N. za 
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kupní cenu 392.700 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy a za podmínky zřízení 

věcného předkupního práva města Varnsdorf k převáděným pozemkům za cenu 392.700 Kč 

do doby ohlášení dokončení stavby RD na tomto pozemku. Náklady spojené s převodem 

nemovitosti uhradí kupující.  

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

nebo 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 1096 – zahradu o výměře 1.082 m2 a p. p. č. 

1097 – trvalý travní porost o výměře 227 m2 vše v k. ú. Varnsdorf manželům L. a M. B. za 

kupní cenu 392.700 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy a za podmínky zřízení 

věcného předkupního práva města Varnsdorf k převáděným pozemkům za cenu 392.700 Kč 

do doby ohlášení dokončení stavby RD na tomto pozemku. Náklady spojené s převodem 

nemovitosti uhradí kupující. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 91/2023 

 

 

1.02 Návrh na prodej p. p. č. 1136/2, p. p. č. 1137 a část p. p. č. 1136/1 vše v k. ú. 

Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 1136/2 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 

846 m2, p. p. č. 1137 – vodní plocha, koryto vodního toku o výměře 61 m2 a část p. p. č. 

1136/1 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 598 m2 (dle geometrického plánu č. 4171-

229/2008 část označena jako p. p. č. 1136/3) vše v k. ú. Varnsdorf paní E. M. za kupní cenu 

538.800 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy a za podmínky zřízení věcného 

předkupního práva města Varnsdorf k převáděným pozemkům za cenu 538.800 Kč do doby 

ohlášení dokončení stavby RD na tomto pozemku. Náklady spojené s převodem nemovitosti 

uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 92/2023 

 

 

1.03 Návrh na prodej části p. p. č. 7706 v k. ú. Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část p. p. č. 7706 – ostatní plocha, komunikace o 

výměře 78 m2 (dle geometrického plánu č. 6996-866/2023 část označena jako p. p. č.  7706/1) 

v k. ú. Varnsdorf panu P. T. za kupní cenu 23.400 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní 

smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 93/2023 
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1.04 Návrh na prodej p. p. č. 958/1 a p. p. č. 962 vše v k. ú. Studánka u Rumburku 

 

Diskuse:  

MUDr. Jára: Vědí sousedi o tom, že se ten pozemek prodává? 

 

Ing. Beránek: Věřím, že ano. OSMI informuje sousedy, že se pozemek prodává.  

 

P. Bilí: Mám zájem jen o menší pozemek č. 962, ten 958/1 bych koupil, ale za jinou cenu, je 

to travní porost.  

 

Starosta: Dnes to stáhneme z programu a žádám vás, abyste se zastavil na OSMI a projednal 

to tam.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o stažení tohoto bodu z programu jednání.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato.  

 

Ing. Beránek: Ještě to prověřím, došlo asi k chybě v komunikaci. Dopis se posílá i s cenou.  

 

P. Sucharda: Mluvil jsem nyní telefonicky s paní Kinčlovou a projednané to bylo.  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 962 – trvalý travní porost o výměře 638 m2 a p. 

p. č. 958/1 – trvalý travní porost o výměře 2.467 m2 vše v k. ú. Studánka u Rumburku 

manželům M. B. a S. B. K. za kupní cenu 804.000 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní 

smlouvy a za podmínky zřízení věcného předkupního práva města Varnsdorf k převáděným 

pozemkům za cenu 804.000 Kč do doby ohlášení dokončení stavby RD na tomto pozemku. 

Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.  

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

 

1.05 Návrh na prodej p. p. č. 4820 v k. ú. Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat p. p. č. 4820 v k. ú. Varnsdorf. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 94/2023 

 

nebo 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zveřejnit záměr prodat p. p. č. 4820 v k. ú. Varnsdorf. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

 

1.06 Návrh na nabytí části p. p. č. 5713/1, části p. p. č. 5715/1, části p. p. č. 5715/3 a části 

p. p. č. 5715/4 vše v k. ú. Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   
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Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo nabýt do vlastnictví část p. p. č. 5713/1 – ostatní plocha, 

komunikace o výměře 20 m2, část p. p. č. 5715/1 – ostatní plocha, komunikace, část p. p. č. 

5715/3 – ostatní plocha, komunikace a část p. p. č. 5715/4 – ostatní plocha, komunikace o 

celkové výměře 64 m2 (dle geometrického plánu č. 7078-1036/2023 části označeny jako p. p. 

č. 5713/7, p. p. č. 5715/7) vše v k. ú. Varnsdorf od manželů R. a A. B. za kupní cenu 25.200 

Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti 

uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 95/2023 

 

 

1.07 Návrh na uzavření kupní smlouvy na nabytí p. p. č. 8258, p. p. č. 8259 a p. p. č. 8260 

v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít kupní smlouvu č. 20/U/VOB/2023 o nabytí p. p. č. 

8258 – lesní pozemek o výměře 42 m2, p. p. č. 8259 – lesní pozemek o výměře 22 m2 a p. p. č. 

8260 – lesní pozemek o výměře 67 m2 vše v k. ú. Varnsdorf od Úřadu pro zastupování státu 

ve věcech majetkových, IČO 69797111 za cenu 4.000 Kč.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 96/2023 

 

 

1.08 Návrh na zrušení usnesení a návrh na nabytí p. p. č. 8193 se stavbou č. p. 1146, p. p. 

č. 8188/8 a části p. p. č. 8188/1 vše v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zrušit usnesení č. 20/2022 ze dne 31.03.2022. 

Usnesení č. 97/2023/1 

 

a dále 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo nabýt do vlastnictví p. p. č. 8193 – zastavěná plocha, výměra 

483 m2 se stavbou č. p. 1146, p. p. č. 8188/8 – ostatní plocha, výměra 78 m2 a část p. p. č. 

8188/1 – ostatní plocha, výměra 342 m2 vše v k. ú. Varnsdorf od Správy železnic, státní 

organizace, IČ 70994234 za cenu 3.141.759,88 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní 

smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předložených návrzích usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení byla přijata. 

Usnesení č. 97/2023/2 

 

 

1.09 Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

služebnosti - VO ulice Husova a Západní, k. ú. Varnsdorf 
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V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě spočívající v právu strpět zřízení, provozování, udržování a provádění úprav 

zařízení: „VO ulice Husova a Západní, k. ú. Varnsdorf“, včetně jeho součástí, příslušenství, 

opěrných a vytyčovacích bodů, jakož i strpět vstup a vjezd v souvislosti se zřízením, 

provozováním, udržováním a prováděním úprav zařízení, a to dle geometrického plánu, který 

vymezí územní rozsah služebnosti a který bude nedílnou součástí vlastní smlouvy, mezi 

městem Varnsdorf (oprávněný) a Správou železnic, státní organizací (povinný). Služebnost se 

zřizuje úplatně za jednorázovou úhradu ve výši 2.353 Kč, k této částce bude připočtena DPH 

ve výši dle příslušného právního předpisu. Jednorázová úplata bude splatná nejpozději do 30 

dnů od data vystavení daňového dokladu. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 98/2023 

 

 

1.10 Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

služebnosti - Úprava VO křižovatky Mladoboleslavská a Žitavská včetně osvětlení 

přechodu pro chodce v ul. Národní, k. ú. Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě spočívající v právu strpět zřízení, provozování, udržování a provádění úprav 

zařízení: „Úprava veřejného osvětlení křižovatky Mladoboleslavská a Žitavská včetně 

osvětlení přechodu pro chodce v ul. Národní, k. ú. Varnsdorf“, včetně jeho součástí, 

příslušenství, opěrných a vytyčovacích bodů, jakož i strpět vstup a vjezd v souvislosti se 

zřízením, provozováním, udržováním a prováděním úprav zařízení, a to dle geometrického 

plánu, který vymezí územní rozsah služebnosti a který bude nedílnou součástí vlastní 

smlouvy, mezi městem Varnsdorf (oprávněný) a Ústeckým krajem, zastoupeným Správou a 

údržbou silnic Ústeckého kraje, příspěvkovou organizací (povinný). Služebnost se zřizuje 

úplatně za jednorázovou úhradu ve výši 4.000 Kč, k této částce bude připočtena DPH ve výši 

dle příslušného právního předpisu. Jednorázová úplata bude splatná nejpozději do 30 dnů od 

data vystavení daňového dokladu. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 99/2023 

 

 

1.11 Návrh na uplatnění předkupního práva  

 

Diskuse:  

Pí Lanková: V žádosti je napsáno, kolik do pozemku investovali. Doložili k tomu faktury? 

 

Ing. Beránek: Přítel paní D. předložil novou žádost, cítí, že částku, kterou do pozemku 

investovali od města asi nedostanou, ale chtěli by sejmout předkupní právo, aby mohli 

zhodnocený pozemek včetně stavebního povolení prodat jinému zájemci.  
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Pí Lanková: Rozumím tomu. Ale v minulosti jsme podobným žádostem nevyhověli.  

 

P. Sucharda: Problém u tohoto pozemku je v tom, že neodpovídá m2 stavebnímu zákonu a 

podle nového zákona už tam nepostaví.  

 

Mgr. Togner: Může být zachována povinnost předkupního práva pro nového vlastníka.  

 

Ing. Beránek: Komise byla až po odeslání materiálů, ale toto řešení tam padlo. Můžeme 

usnesení opravit.  

 

MUDr. Jára: Máme zásady a dělat výjimky může být precedens. Město může nabýt pozemek 

zpět s tím, že by to navýšilo podle skutečně investovaných financí a novému kupujícímu to 

následně za tu cenu prodalo.  

 

Pí Fábryová: Navrhuji neměnit stanovisko a hlasovat proto nejprve o posledním usnesení.  

 

Starosta: Navrhuji hlasovat o stažení bodu z jednání.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o stažení tohoto bodu z programu jednání.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato.  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zrušit usnesení č. 80/2023 ze dne 22.06.2023. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo podat návrh na výmaz předkupního práva na pozemek p. č. 

794/1 v k. ú. Varnsdorf.  

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

nebo 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo neměnit stanovisko ve věci podání návrhu na výmaz 

předkupního práva na pozemek p. č. 794/1 v k. ú. Varnsdorf ze dne 22.06.2023. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

 

1.12 Schválení financování akce Revitalizace parku v ul. Západní/Barvířská a výstavba 

skateparkového hřiště ve Varnsdorfu 

 

Diskuse:  

Pí Lanková: Jsem členem hodnotící komise. Cena je vysoká. Stojíme o to, aby tam ten komín 

stál? Nevyšlo by nás levněji, kdybychom ho zbourali? Odsouhlasila bych to, kdyby tam nebyl 

ten komín.  

 

Pí Nedvědová: Mám stejný názor.  
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P. Čapek: Posledním rozhodnutím RM bylo zachování komína. Já s tím také nesouhlasím. 

Proč to nemáme rozdělené na dvě usnesení? 

 

P. Sucharda: Jsem zastánce komínu, i když částka je vysoká. Hodnotili jsme poměr ceny. Co 

bude stát demolice komínu a co jeho sanace. Komín má smysl v tom, že se stane dominantou 

budovaného hřiště. Varnsdorf byl městem zeleně, komínů a mládí. Komínů už moc nezbylo, 

proto jsem pro jeho zachování. Cena byla stanovena na základě projektu, byl udělán znalecký 

a statický posudek komínu. Zítra máme jednání s firmou Vysoké komíny, která bude sanaci 

dělat a předpokládáme snížení ceny. Oni navrhují jiné řešení, které by mělo být levnější.  

 

Pí Lanková: Hlasujeme o tom dnes, schůzka je až zítra. Pořád něco zachraňujeme, ale musíme 

do toho pak taky investovat peníze. Co Kinokavárna, malá poliklinika ad.? Navrhuji o tom 

hlasovat bez komína.  

 

Ing. Beránek: Dnes předložený bod je pouze o financování akce. Všemi předchozími 

rozhodnutími jste to schválili, jsou uzavřené smlouvy. Aby se dalo pokračovat v projektu, je 

potřeba dnes schválit financování. Já jsem byl od začátku proti komínu, ale rozhodnutí bylo 

jiné. Proto jsme to od začátku řešili tak, že komín bude sanován.  

 

P. Sucharda: Firma není místní a dřívější termín se nepodařilo domluvit. Na zítřejším jednání 

budu dělat vše pro to, aby těch 600 tis. nebylo z rozpočtu potřeba.  

 

MUDr. Jára: Panu Čapkovi nebylo odpovězeno.  

 

Ing. Beránek: Odpovězeno bylo. Jsou uzavřeny smlouvy a nyní je potřeba schválit 

financování.  

 

Ing. Pifková: Když jsou podepsané smlouvy, pokud by došlo ke změně u komína, jaká pak 

bude částka? 

 

Ing. Beránek: Neznamená to, že zítra se domluvíme na konečné částce. Bude nový posudek, 

dodatkem by se pak snížila cena.  

 

Ing. Pifková: Rekonstrukce komína je započítána do způsobilých nákladů? 

 

Ing. Beránek: Ne.  

 

P. Čapek: Budu hlasovat pro, i když nejsem v souladu s komínem, ale nechci, aby se narušila 

dotace.  

 

PhDr. Musílek: Když jsme rozhodovali o komínu, jedním z argumentů bylo, že likvidace by 

byla v podobné ceně jako sanace.  

 

Pí Lanková: Když by se to dělalo zvlášť, tak to bude určitě levnější.  

 

P. Sucharda: Komín obsahuje škodlivé látky a drahá je následná likvidace.  

 

Ing. Křivohlavá: K ceně případné demolice komína se pan Beránek vyjadřoval na komisi, 

žádám, aby to zopakoval.  
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Ing. Beránek: Nechci přilívat olej do ohně. Když jsme dělali výběrové řízení na demolici 

továrny, tak se firmy dotazovali, proč tam není zahrnut i komín, vycházel jsem tedy z toho, co 

říkali zástupci firem.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit financování akce s názvem Revitalizace parku v ul. 

Západní/Barvířská a výstavba skateparkového hřiště ve Varnsdorfu v celkové výši 

31.272.657,77 Kč vč. DPH z rozpočtu města v letech 2023-2024. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 17 pro, 2 se zdrželi. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 100/2023 

 

 

1.13 Návrh na nabytí p. p. č. 6790 v k. ú. Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo nabýt do vlastnictví p. p. č. 6790 – ostatní plocha, komunikace 

o výměře 301 m2 v k. ú. Varnsdorf od paní A. K. za kupní cenu 171.570 Kč splatnou do 15 

dnů od podpisu kupní smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 101/2023 

 

 

 

2. Zprávy výborů ZM 

 

Pí Fábryová: Nemám žádnou zprávu.  

 

Pí Lanková: Na základě kompetencí, které nám ukládá zákon, navrhuji toto usnesení:  

Zastupitelstvo města ukládá finančnímu a kontrolnímu výboru provedení kontroly 

hospodaření Městského divadla p. o. za období 2018-2023 v následujících bodech:  

1. Kontrola veškerých uzavřených smluv včetně zaměstnaneckých, pracovních dohod 

apod. s důrazem na provedení výběrových/poptávkových řízení, oprávněnost 

cenových ustanovení, zdůvodnění nutnosti uzavření smlouvy.  

2. Kontrola hospodárnosti využívání veškerého majetku divadla a oprávněnosti jeho 

využívání. 

3. Kontrola hospodaření divadla se zaměřením na ekonomické vyhodnocení jednotlivých 

představení včetně časového zaúčtování s dopadem na výsledky hospodaření.  

4. Vyhodnocení ekonomického přínosu obsazených pozic v příspěvkové organizaci. 

5. Vyhodnocení přínosu služebních cest zaměstnanců Městského divadla p. o.  

Bude dodržen § 119, odst. 4) a 5) zákona o obcích.  

Dlouhý časový úsek 2018-2023 je z důvodu přestávky v období covidu. 

 

Tajemník: Pokud máte takto obsáhlý návrh usnesení, je potřeba ho mít předem. Kompetence 

kontrolního a finančního výboru jsou odlišné, asi bude potřeba úprava usnesení.  

 

Pí Lanková: Úkoly jsme si už rozdělovali, pracujeme společně.  
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Tajemník: Za sebe nedoporučuji zastupitelům přijetí takového usnesení, je nejasné.  

 

Pí Lanková: Pokud nemá nikdo co skrývat, tak v tom nevidím problém. Ale tyto věci si mohu 

vyžádat i jako řadový zastupitel.  

 

Mgr. Bc. Křížová: Připadá mi to jako inkvizice. Příspěvkové organizace jsou kontrolovány. 

Výsledky kontrol jsou veřejně dostupné nebo vám je můžeme předložit na vyžádání. 

Personální věci si myslím, že nepřísluší výborům. Nebudu pro. 

 

Pí Lanková: Je v pořádku, že probíhají kontroly, ale třeba se nezaměřují na některé věci.  

 

P. Sucharda: Nejvyšším pravidlem je jednací řád, všechny návrhy usnesení bychom měli mít 

7 dní předem. Proč tento návrh usnesení nebyl součástí materiálů pro zastupitele?  

 

Pí Lanková: Řešili jsme to už před prázdninami, je úplně to nejmenší, aby nám třeba tajemník 

řekl, jak to má být. Posílala jsem mu to k úpravám. Nikdo se k tomu nevyjádřil. Předložili 

jsme to a seznámili jsme s tím zastupitele už na minulém zasedání. Teď chceme jen schválit 

usnesení.  

 

Mgr. Bc. Křížová: Pracovala jsem dříve s panem Reiberem v KV a zaměřovali jsme se na 

kontrolu plnění usnesení RM a ZM.  

 

Ing. Kociánová: V této oblasti bych byla opatrná s kompetencemi výborů. Navrhované 

usnesení nevidím jako správné, dostáváme se do oblastí, které nespadají do hospodaření 

města. Ze zákona je povinnost zřizovatele provádět veřejnoprávní kontrolu a ta se provádí.  

 

Starosta: Načítal jsem si pravomoci výborů a tady si myslím, že jste mimo kompetence. Budu 

hlasovat proti.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá finančnímu a kontrolnímu výboru provedení kontroly 

hospodaření Městského divadla p. o. za období 2018-2023 v následujících bodech:  

1. Kontrola veškerých uzavřených smluv včetně zaměstnaneckých, pracovních dohod 

apod. s důrazem na provedení výběrových/poptávkových řízení, oprávněnost 

cenových ustanovení, zdůvodnění nutnosti uzavření smlouvy.  

2. Kontrola hospodárnosti využívání veškerého majetku divadla a oprávněnosti jeho 

využívání. 

3. Kontrola hospodaření divadla se zaměřením na ekonomické vyhodnocení jednotlivých 

představení včetně časového zaúčtování s dopadem na výsledky hospodaření.  

4. Vyhodnocení ekonomického přínosu obsazených pozic v příspěvkové organizaci. 

5. Vyhodnocení přínosu služebních cest zaměstnanců Městského divadla p. o.  

Bude dodržen §119, odst. 4) a 5) Zákona o obcích. 

O předložených návrzích usnesení nechal starosta hlasovat: 7 pro, 8 proti, 3 se zdrželi, 1 

nehlasoval. Usnesení nebylo přijato. 

 

 

Starosta vyhlásil 10minutovou přestávku, zasedání pokračuje v 17:05 hod. diskusí občanů.  

 

 

5. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty obyvatel města 

P. Miloš Brindza: Přicházím s peticí. V objektu na Karlově ulici vzniká ghetto. Žádám o 
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pomoc. Je zde nepořádek, hluk. Jde o č. p. 1894, ul. Karlova. Co mám ostatním vyřídit, jak se 

věci mají? 

 

P. Sucharda: Situace vznikla před několika měsíci, kdy zde majitel ubytoval početnou rodinu. 

Nařídil jsem MP, aby zde prováděla kontroly. Zprvu zde byly nevyhovující hygienické 

podmínky, objekt je zkolaudován jako sklad. Kontaktovali jsme úřad práce, stavební úřad, 

OSVZ. Jediné, co může město udělat, je zjišťovat, zda děti chodí do školy ap. Až na drobné 

výjimky nebylo nic shledáno. Ředitelka úřadu práce nám sdělila, že pokusy byly, ale nejsou 

zde vypláceny žádné dávky. Město se tomu nechce vyhýbat, ale není v silách města ty lidi 

vystěhovat, ti jsou zde se souhlasem majitele.  

 

P. Brindza: Děkuji za vysvětlení. Ti, co tam bydlí, asi nejsou místní? 

 

P. Sucharda: Ne, nejsou. Ta rodina má za sebou dlouhou cestu. Docházeli za nimi návštěvy, 

to snad trochu ustalo.  

 

Pí Lanková: Tu petici jsem neviděla. Dával jste ji na město? (P. Brindza odpověděl, že ne, má 

ji s sebou zde). Až si to přečtu, také ji podepíšu. Stejný problém je nad Miléniem. Oba 

objekty vlastní Vietnamci. Zamysleme se na tím, jak to začít řešit.   

 

P. Sucharda: Petice je až ten druhý krok, není třeba tomu dodávat vážnost peticí, kde trvá než 

se posbírají podpisy. Je lepší na problém poukázat hned, i třeba anonymně. Vietnamci našli 

nový byznys, zkupují nemovitosti a ubytovávají tam kohokoli. Problém je v tom, že není 

regulované nájemné. Město prodalo Vietnamcům pouze jeden objekt.  

 

Ing. Pifková: Žádám o vynechání toho rasového podtextu.  

 

P. Čapek: Když víme o těchto problémech, žádám o navýšení dohledu, doplnění kamerového 

systému.  

 

P. Sucharda: Navýšený dohled byl hned, jak jsme se o problému dozvěděli.  

 

Starosta: V Janáčkově ulici, kde je stejný problém, hned druhý den poté, co jsme obdrželi 

petici, jsem navštívil jejího autora. Předevčírem jsem s ním opět mluvil a řekl mi, že došlo ke 

zlepšení.  

 

Pí Lanková: Neberme lidem možnost napsat petici.  

 

Starosta: Bylo to myšleno jinak. Aby občané zavolali na MP, přišli na městský úřad, 

kontaktovali nás hned.  

 

P. Vaňáč: Nesouhlasím s tím, že petice je až poslední možnost. Nemůžete dělat uprostřed 

sídliště ghetto. Občané tomu nechtějí přihlížet, proto vás v petici žádají o řešení. Víte, kdo to 

vlastní. Jednejte s nimi, aby to zmizelo. Až tam bude víc rodin, už to nezastavíte. Lidé jsou 

naštvaní na vás. Žádám, abyste jakýmkoli způsobem zamezili vzniku ghetta.  

 

Starosta: My musíme postupovat tak, jak nám to legislativa umožní.  

 

P. Vaňáč: Město má páky. Máte celý aparát, máte moc.  

 

P. Šatník: Chci pozvat zastupitele a úředníky ve středu 4. října na přednášku Jiřího Malíka, 
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který bude prezentovat krajinný plán, kde se řeší komplexně návrhy, jaké prvky navrátit do 

krajiny, aby byla odolná vůči jevům, jako jsou deště, nebo naopak sucha atd. Přednáška bude 

od 10:00 hod. na MěÚ a od 17:00 hod. v knihovně. Projekt podporuje MAS a Ústecký kraj.  

 

Pí Lanková: Reaguji na pana Vaňáče. Od starosty zaznělo, že jste neměl impuls, a teď z druhé 

strany zaznělo, že pořád volali na MP.  

 

P. Sucharda: Nebyl tam hlášen žádný výjezd MP. Až po telefonátu pana Vaňáče jsme se o 

problému dozvěděli. O problému v Janáčkově ulici jsme se dozvěděli až z petice. V sepsání 

petice nikomu nebráním, ale navrhuji nečekat, volejte hned.  

 

 

 

3. Různé  

 

3.01 Zpráva o činnosti společnosti Severočeská vodárenská společnost a. s. v roce 2022 

Předkládá Jan Šimek, starosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vzít na vědomí Zprávu o činnosti společnosti Severočeská 

vodárenská společnost a. s. v roce 2022. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 102/2023 

 

 

3.02 Zpráva o činnosti společnosti EKO servis Varnsdorf a. s. za rok 2022 

Předkládá Ing. Václav Moravec, zastupitel. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vzít na vědomí Zprávu o činnosti společnosti EKO servis 

Varnsdorf a. s. za rok 2022. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 103/2023 

 

 

3.03 Zpráva o činnosti společnosti Technické služby města Varnsdorf s. r. o. za rok 2022 

Předkládá Mgr. Roman Roubíček, jednatel TSmV. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

Diskuse:  

P. Čapek: Zimní údržba – podnikli jste kroky, aby se eliminovaly problémy?  

 

Mgr. Roubíček: Zimní údržba je naší hlavní náplní. Dostáváme od města 250 tis. každý 

měsíc, pokud nesplníme, vracíme. Výdaje máme pořád, jestli uklízíme nebo ne.  

 

P. Čapek: Nic se tedy nezměnilo. Napadá mě hříšná myšlenka, nevyplatilo by se vám vysypat 

sůl na silnice, i když to není potřeba?  
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Mgr. Roubíček: V případě holomrazů by stálo za zmínku smlouvu poupravit. S firmami 

máme smlouvy na paušál. S městem se vyúčtovává každá koruna.  

 

Ing. Pifková: Ve zprávě jsou Tržby z prodaného majetku – co jste prodali? Když se dělají 

chodníky, není to v rovině, přes zimu se to propadne.  

 

Mgr. Roubíček: Nevzpomenu si. Opravujeme chodníky po společnosti ČEZ. My dodržujeme 

technologický postup, jsme kontrolováni městem. Musela byste mi říct konkrétní chodník.  

 

Ing. Pifková: Kdo to přebírá? 

 

Mgr. Roubíček: Pan Hájek a pracovník OSMI. V rámci zimní údržby jezdíme po chodníku, je 

v našem zájmu, aby chodníky byly udělány pořádně.  

 

Pí Nedvědová: Chodník naproti úřadu - kostky jsou vyndané, stále to není opravené.  

 

Mgr. Roubíček: Jednu část jsme po někom opravovali. Teď nevím přesně, podíváme se na to.  

 

MUDr. Jára: Je zapotřebí zhutnit podloží chodníků, ČEZ to nedělá dobře, mluvili jsme o tom 

s panem Beránkem, nepřevezmou to. Technické služby to dělají pečlivě.  

 

Pí Nedvědová: Chodník je u zahrady u kostela.  

 

P. Sucharda: Je to akce církve, je to na nich, je potřeba dohlédnout, aby to dokončili.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vzít na vědomí Zprávu o činnosti společnosti Technické služby 

města Varnsdorf s. r. o. za rok 2022. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 104/2023 

 

 

3.04 Poskytnutí neinvestiční dotace na nadstandardní reprezentaci týmu varnsdorfských 

profesionálních hasičů  

Předkládá Ing. Radek Kříž, tajemník. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit poskytnutí neinvestiční dotace na nadstandardní 

reprezentaci v rámci Koncepce podpory sportu ve městě Varnsdorf týmu varnsdorfských 

profesionálních hasičů zastoupených panem Josefem Kroupou dle předloženého návrhu. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 105/2023 

 

 

3.05 Příprava zákona Povinné zálohování PET lahví a plechovek od nápojů 

Předkládá Jan Šimek, starosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

Diskuse: 
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Starosta citoval z vyjádření Ing. Přemysla Brzáka, vedoucího OŽP: Zálohování obalů je 

obecně dobrý způsob, jak zajistit, aby nevznikaly odpady, ale výrobky se využívaly 

opakovaně. To však není případ navrhovaného zákona. Zálohování se dá samozřejmě použít i 

pro sběr použitých obalů k materiálovému využití, ale pro obrovskou nákladnost zpětného 

výkupu to není ekonomické. V případě PET lahví je již současný systém jejich sběru velmi 

efektivní a nasazení drahého zálohování, aby se zvýšila efektivita na požadovaných 90 %, 

považujeme za zbytečné. Náklady na sběr tříděných odpadů jsou v současnosti hrazeny 

jednak přímo městem na základě smlouvy s odpadovou firmou a jednak prodejem dále 

využitelných komodit - tedy především nalisovaných PET lahví. Pokud z tříděného odpadu 

zmizí PET lahve, tak ho sice bude méně, ale jeho odstranění bude pro města dražší, protože 

lukrativní složka, která částečně dotovala využití ostatních plastů bude chybět. Současně 

dostanou města méně ze zpětného systému EKO-komu, který rozděluje peníze podle 

množství sebraných obalů. Situace nápojových plechovek je trochu odlišná, protože současný 

systém sběru není tak efektivní, jako u PET lahví. Zálohování tedy bude mít výrazně větší 

efekt na jejich sběr. I zde ovšem platí, že z tříděného odpadu zmizí dobře prodejná komodita, 

která pomáhá financovat sběr a využívání ostatních tříděných odpadů. Její zálohování tedy 

opět zvýší obcím náklady na třídění. Zákon současně nenabízí městům žádné kompenzace, 

ani nesnižuje povinné procento třídění, do kterého se již PET lahve a plechovky nebudou 

moci započítávat. Přijetí zákona tedy zvýší městu náklady na odstranění tříděných odpadů, 

současně sníží příjmy od EKO-komu a také ztíží dosažení zákonných cílů separace.  

Starosta doplnil, že nápojové automaty jsou velmi drahé. Ceny se pohybují kolem milionu. 

V pátek byl na jednání SPRŠ a oni se také k iniciativě připojí. Navrhl hlasovat o druhém 

návrhu usnesení.  

 

P. Pražák, ředitel a. s. EKO servis: Přijetím zákona dojde ke zdražení. Dosavadní systém je 

dlouho budovaný a funkční. Když se bude zálohovat, ubude tato výnosná komodita 

z tříděného odpadu, a tudíž se zvednou poplatky. Obce by měli v roce 2025 vytřídit 

minimálně 65% odpadu a ještě nám stát vezme PET lahve, když je bude zálohovat. Pokud to 

obce nesplní, dostanou pokutu. PET lahve tvoří 40% z objemu plastů. V Německu, když 

zavedli zálohování, došlo k poklesu třídění o 11%. Každý systém něco stojí, když budou dva, 

bude to stát víc.  

 

Pí Lanková: Děkuji za vysvětlení. Když se připojíme k dalším obcím, bude to dobře.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo, že Město Varnsdorf se připojuje k iniciativě společně posílit 

stávající systém sběru a třídění všech separovatelných odpadů včetně PET lahví a nápojových 

plechovek.  

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

nebo  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo, že Město Varnsdorf se připojuje k iniciativě společně posílit 

stávající systém sběru a třídění všech separovatelných odpadů včetně PET lahví a nápojových 

plechovek. Zálohový systém pro PET lahve a plechovky zastupitelstvo města nepovažuje za 

optimální řešení.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 17 pro, 1 se zdržel, 1 nehlasoval. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 106/2023 
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3.06 Určení pověřeného strážníka Městské policie Varnsdorf 

Předkládá Jiří Sucharda, místostarosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

Pan Sucharda představil pana Dušana Poncera.  

 

Diskuse:  

P. Hrabák: Může nám pan Poncer nastínit vizi, jak chce MP vést? 

 

P. Poncer: Chci zlepšit obraz MP, chci, aby pracovala více efektivně. Strážníci jsou 

profesionálové, veřejnost to vnímá jinak, možná je to i chyba propagace.  

 

Pí Lanková: Schůzky, kde jsme probírali podklady z výběrového řízení, jsem se zúčastnila. 

Jsem spokojená s vítězem. Doufám, že to povede správně.  

 

P. Hrabák: Chci, abyste více myslel na svůj tým, abyste dbal na profesionalitu, abyste 

strážníkům umožnil se vzdělávat.  

 

P. Poncer: Souhlasím s vámi. Strážník musí něco umět.  

 

P. Sucharda: Pane Hrabáku, nejen na základě toho, o čem jsme mluvili, došlo během prázdnin 

ke zlepšení prostor MP a budeme v tom pokračovat. Zvažujeme, zda se vyplatí opravovat dvě 

budovy ve špatném stavu nebo využít dotace a pro složky IZS postavit budovu novou. Příští 

týden budeme mít s p. Poncerem koordinační schůzku. Budu vás pak informovat o výstupech. 

  

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo určit strážníka, pana Dušana Poncera, funkcí určený strážník a 

pověřit ho plněním některých úkolů při řízení obecní police (velitel MP Varnsdorf) ve znění 

ust. § 3 odst. 2 zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii ve znění pozdějších změn a předpisů, 

s účinností od 01.10.2023. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 107/2023 

 

 

 

4. Finanční záležitosti    

 

Předkládá Ing. Jana Kociánová, vedoucí EKO. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

4.01 Rozbory hospodaření města Varnsdorf k 30.06.2023 

 

Diskuse: 

P. Čapek: Proč MP plní tak málo nedaňové příjmy, pokuty, je splněno jen 15%? 

 

P. Sucharda: MP neukládala tolik pokut. Dělají svoji činnost, ale byli moc hodní.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vzít na vědomí Rozbor hospodaření města Varnsdorf k 

30.06.2023. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 108/2023  
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4.02 Žádost o individuální dotaci pro Základní školu Varnsdorf, Edisonova 2821, okres 

Děčín, příspěvková organizace, IČO 70698180 

 

Diskuse:  

Mgr. Bc. Křížová: Chci jenom doplnit, že škola hradí práci dvou učitelek, které se na práci 

podílí. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo poskytnout individuální dotaci ve výši 25.000 Kč pro 

organizaci Základní škola Varnsdorf, Edisonova 2821, okres Děčín, příspěvková organizace, 

IČO 70698180 na projekt „Příběhy našich sousedů IV“. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 17 pro, 1 se zdržel, 1 nehlasoval. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 109/2023 

 

 

4.03 Rozpočtové opatření č. 9 na rok 2023 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit Rozpočtové opatření č. 9 na rok 2023 dle 

pozměněného návrhu. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 110/2023 

 

 

 

5. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty obyvatel města 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 

 

 

 

6. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů ZM 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 

 

P. Sucharda: Odpovídám panu Čapkovi - výkony MP nejsou jen v pokutách, část přechází do 

přestupkového řízení.  

 

Pí Nedvědová: Autobusová linka 191 od polikliniky k nemocnici je nevyhovující. Starší lidé 

s tím mají problém, v autobusu nejsou postranní držadla, a nástupní schod také není vhodný, 

je vysoko. 

 

P. Sucharda: Jedná se o ten menší autobus?  

 

Pí Nedvědová: Ne, jde o velký autobus pro 40 lidí. Stačil by i poloviční autobus, na lince 

jezdí jen pár lidí.  

 

P. Sucharda: Vzniká pracovní skupina na dopravu, které jsem členem, vaše připomínky 

předám.  
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Pí Nedvědová: Měřila jsem to a skutečně ten stupínek měří 33 cm. Kdo ten autobus zaplatil? 

Žádám, aby odpověď zazněla na ZM.  

 

P. Sucharda: Město si nasmlouvá službu, autobusy vlastní dopravce.  

 

P. Čapek: Už je určené datum, kdy se otevře školka na Západní? Je tam 50 míst, bude 

individuální výběrové řízení nebo jak se to bude řešit? 

 

P. Sucharda: Rada města dnes prodloužila STAMO termín dokončení do konce října, 

v listopadu by mohla být kolaudace.  

 

Mgr. Šišulák: Nástup dětí do školky předpokládáme v březnu. Informaci zveřejníme. Ještě 

podám informaci k havárii ve školce na Poštovní. Vznikla zde velká škoda, hledali jsme 

náhradní prostory, v tuto chvíli jsme domluveni, že děti budou přestěhovány do Pohádky, a 

proto jsme požádali důchodce o přenesení jejich aktivit do knihovny.  

 

P. Čapek: Na náměstí se chystá sjednocení základní školy a jídelny. Chystá se to i na 

Edisonce? Kvůli ušetření financí. 

 

Mgr. Šišulák: Toto není na stole. Příspěvkové organizace zůstávají samostatné se svými 

řediteli. Na náměstí došlo jen k převodu majetku pod školu.  

 

P. Čapek: Byla to jen úvaha k zamyšlení, protože některá města k tomu již přistoupila 

z důvodu úspor. Další dotaz – mobiliář ve městě. Lavičky na dopravním hřišti místo opravy 

byly odstraněny. V parku u knihovny jsou lavičky ve špatném stavu.  

 

Starosta: Také jsme o tom dnes hovořili na radě města a chystáme to jako jeden z bodů na 

jednání příští týden s panem Roubíčkem.  

 

Ing. Pifková: Nemusí být nástup dětí do školky už na podzim? Kvůli dotaci. 

 

Mgr. Šišulák: Jediná podmínka, o které vím je, že kolaudace musí být na podzim.  

 

P. Sucharda: Hřiště mají své správce, neměli bychom přenášet zodpovědnost.  

 

 

 

7. Zpráva o činnosti RM a o kontrole plnění usnesení ZM 

Předkládá starosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vzít na vědomí zprávu starosty města o činnosti RM a o 

kontrole plnění usnesení ZM.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 16 pro, 3 nehlasovali. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 111/2023 
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8. Závěr 

 

Další zasedání zastupitelstva města bude ve čtvrtek 30. listopadu.  

 

Starosta vyzval přítomné ke komunikaci, kdykoli mohou telefonovat, mailovat, sdílet své 

názory a poté ukončil jednání zastupitelstva v 18:50 hod.   

 

 

 

 

 

JAN ŠIMEK      JIŘÍ SUCHARDA 

STAROSTA MĚSTA     MÍSTOSTAROSTA MĚSTA                                 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Beránek   PhDr. Martin Musílek 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 26.09.2023.   

 

 

 

 

 

 

 

 


